
PROTOKÓŁ  Nr 10/2011
          z posiedzenia Komisji Ładu, Porządku 

i Ochrony Środowiska
 z dnia 21 kwietnia 2011 r.

Obecni:

1. Stefan Mikiciuk  -  Przewodniczący
2. Włodzimierz Malinowski           - Zastępca Przewodniczącego
2.  Henryk Wójcik                           - Członek Komisji
3. Danuta Opłotna               - Członek Komisji
4. Tadeusz Groszek  - Członek Komisji
5. Adam Wojtyra       - Członek Komisji

Zaproszeni goście:
1. Marek Jaźwiński – pracownik wydziału ID
2. Mirosław Zajdenc – Kierownik Wydziału IRG
Porządek:
1. Przyjęcie protokołu nr 9/2011 z posiedzenia w dniu 7 kwietnia 2011r.
2. Sprawy różne.
Proponowany porządek został przyjęty.
Ad 1.
Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska zapoznała się z treścią 
protokołu sporządzonego z poprzedniego posiedzenia komisji z dnia 7 kwietnia 
2011r. Protokół został przyjęty.
Ad 2. 
Przewodniczący Komisji odczytał spostrzeżenia, które pojawiły się po ostatnio 
odbytym posiedzeniu komisji w terenie, po ich odczytaniu poproszono o 
komentarz Pana Marka Jaźwińskiego.

Pan Marek Jaźwiński poinformował, że swojego czasu został wykonany projekt 
parkingu przy cmentarzu w Tłuszczu, ale nie został wykonany.

Radny Mikiciuk zaproponował, aby na tę chwilę wyrównać chociaż ten teren 
równiarką.

Pan Marek Jaźwiński odniósł się również do ograniczonej widoczności na 
przejeździe kolejowym jadąc z Tłuszcza do Postolisk. Uważa, że należałoby 
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napisać pismo w tej sprawie do PKP, jednakże nie wiadomo, czy odniesie to 
jakiś skutek, gdyż Oddział w Siedlcach nie posiada wystarczających środków 
finansowych na dokonywanie jakichkolwiek inwestycji w głównej mierze to 
kolej powinna o bezpieczeństwo na tym przejeździe, ze względu na fakt, że jest 
o na terenie kolejowym. Natomiast jeśli chodzi o kładkę nad torami w Tłuszczu 
to otrzymano pisemną informację, że będzie wykonana nowa kładka nad torami 
w Tłuszczu do 2010, lecz nie zostało to zamierzenie zrealizowane, gdyż środki 
finansowe na modernizację linii Warszawa-Białystok zostały zablokowane.

Radny Wójcik wrócił również do tematu przejazdu kolejowego w Chrzęsnem. 
Zwrócił uwagę, iż sprawę tą należy kontynuować i doprowadzić do końca. 
Powinno zaprosić się do Urzędu Miejskiego dyrektora generalnego Pana 
Szafrańskiego, gdyż to co się ustali zostanie zrealizowane. Należałoby 
zorganizować spotkanie, na którym będzie można omówić wszystkie sprawy 
związane z koleją na terenie Gminy Tłuszcz.
Komisja wnioskuje o zorganizowanie spotkania Burmistrza, Starosty Powiatu  
Wołomińskiego, Dyrektora PLK Szafrańskiego, Posła Piechocińskiego oraz  
radnymi Rady Miejskiej w Tłuszczu, aby omówić wszystkie sprawy związane z  
PKP na terenie Gminy Tłuszcz i aby podjęte zostały decyzje w sprawie  
zabezpieczenia przejazdu kolejowego w Chrzęsnem.

Pan Jaźwiński odnośnie przejazdu w Chrzęsnem poinformował, że na temat 
skrzyżowania drogi powiatowej z linią kolejową Warszawa – Białystok były już 
wielokrotne pisemne interwencje. Kąt skrzyżowania wg wytycznych 
kolejowych powinien mieć 60º, a ten ma 38º i nie można tego zmienić gdyż 
jedna jest droga powiatowa, natomiast linia torów jest kolejowa. Były liczne 
komisje rozważające ten temat, które wypowiadały się, że w przyszłości być 
może zostanie to poprawione,  gdyż wiąże się to z modernizacją linii kolejowej 
do 160km/h, lecz nie wiadomo kiedy to się odbędzie. Nawet został wykonany 
projekt przez kolej żeby poprawić warunki przejazdu i widoczności, wg którego 
Starostwo powinno położyć nakładkę asfaltową i wygrodzić przejście dla 
pieszych. Natomiast kolej ze swojej strony miała zmienić kategorię przejazdu z 
B na D z rogatkami. W efekcie okazało się, że zmiana kategorii wiąże się ze 
środkami finansowymi w wysokości 1 100 000,00zł i sprawa się na tym 
zakończyła.

Radny Stefan Mikiciuk zwrócił się do Pana Jaźwińskiego o przybliżeniu obecnej 
sytuacji przebiegu utwardzania dróg gminnych.

Pan Jaźwiński poinformował, że wykonywane są remonty cząstkowe dróg, na 
chwilę obecną zbliżają się ku końcowi prace na terenie miasta Tłuszcz, po 
świętach ruszą remonty na terenie gminnych wsi. Również w chwili obecnej 
robiony jest chodnik na ul. Zjazdowej na odcinku od drogi powiatowej nr 634 
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do przejazdu kolejowego.  Na tę chwilę utwardzanie dróg gminnych nie jest 
realizowane, gdyż nie ma takich potrzeb. Na żwirowanie w 2011r. jest 
zabezpieczonych 600 000,00zł. Obecnie 1/5 przewidzianych prac na 2011 rok z 
zakresu drogownictwa została wykonana. Z profilowaniem jest lepiej natomiast 
ze żwirowaniem jest również ze względu na zmienne warunki atmosferyczne. Te 
zlecenia są do wykonania do końca roku, więc będzie wszystko robione 
sukcesywnie. Dużą inwestycją polegająca na żwirowaniu będzie wykonanie ul. 
Wołomińskiej w Jasienicy do figurki w stronę Ostrówka, będzie robiona również 
droga od cmentarza we Franciszkowie do lasu w Kurach. W planach na ten rok 
jest także wykonanie ulicy gminnej w Chrzęsnem ul. Borówkowa. Na chwilę 
obecną trwa oczekiwanie na decyzje Marszałka dot. środków finansowych, 
Gmina Tłuszcz wystąpiła o kwotę 150 tys. zł. Jeśli chodzi o żwirowanie, czy też 
poprawienie przejezdności to robione jest to sukcesywnie i ma to być 
zakończone do końca br roku. Sprawa odwodnienia pasa drogi w Postoliskach w 
ramach zeszłorocznego porozumienia ze Starostwem jest na chwilę obecną 
zawieszona.

Radny Groszek zapytał, kiedy będą zaczęte prace na ul. Kościelnej.

Pan Jaźwiński uważa, że do tego przedsięwzięcia powinno się podejść poważnie 
i zgromadzić odpowiednią kwotę za którą można wykonać modernizację całej 
ulicy.

Radna Opłotna zasygnalizowała, iż dwa znaki drogowe przy szkole w Jasienicy 
zostały wyrwane, porzucone leżały na boisku, w chwili obecnej są one w szatni 
szkolnej i należałoby je ponownie zainstalować. Radna uważa również, iż przy 
szkole w Jasienicy należy ustawić znaki drogowe, które będą wyznaczały 
prawidłową organizacją ruchu.

Pan Jaźwiński poinformował, iż w pierwszej kolejności należy opracować 
projekt stałej organizacji ruchu, który zostanie zatwierdzony przez Powiatowego 
Inspektora Ruchu Drogowego, według którego umiejscawia się właściwie znaki 
drogowe. 

Radna Opłotna wnioskuje o ustawienie znaków drogowych na ul. Szkolnej, ul.  
Lipowej i na Słonecznej w Jasienicy.

Radna Opłotna korzystając z obecności Pana Jaźwińskiego zapytała, czy w 
planach jest wykonanie odwodnienia ul. Centralnej w Jasienicy (skrzyżowanie 
ul. Centralnej z ul. Szkolną).

Pan Jaźwiński stwierdził, iż należałoby tam udrożnić przepust prawdopodobnie. 
Na tym skrzyżowaniu pojawia się też problem rowu, który powinien zostać 
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przedłużony do stacji PKP w Jasienicy.
Pan Marek poinformował radnych również o tym, że wystosował do Wydziałów 
Dróg Powiatowych i Dróg Wojewódzkich  pisemną informację dotyczącą 
wykonania remontów dróg wojewódzkich i powiatowych na terenie Gminy 
Tłuszcz. Podkreślił, że wszystkie ulice o powierzchni bitumicznej na terenie 
Gminy Tłuszcz będą zrobione.

Radna Opłotna wnioskuje również o naniesienie znaków poziomych przy szkole  
w Jasienicy (przejście dla pieszych) na ul. Szkolnej.

Radny Malinowski wnioskuje o ustawienie znaku – ograniczenie prędkości do 
30km/h i progu zwalniającego na ulicy Fabrycznej.

Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska wnioskuje  rozpoczęcie  
przeprowadzania inwentaryzacji dróg gminnych.

Radny Wojtyra wnioskuje o naprawę drogi na odcinku Jaźwie – Grabów.
Radny Wójcik Henryk wnioskuje o załatanie dziur na ul. Pod Lipą w Chrzęsnem 
oraz o zlikwidowanie wycieku wody z wodociągu w Chrzęsnem za sklepem za 
stawem.

Radny Wojtyra wnioskuje o pilną interwencję w celu naprawy przyszkolnej  
oczyszczalni ścieków w Stryjkach. Radny prosi, aby pracownik merytoryczny 
UM zajął się tą sprawą i dopilnował, aby wszystko działało bez zarzutu.

Radni wnioskują o instalacje oświetlenia w następujących miejscach:
− ul. Mostowa oś. Górki – założenie lampy na ostatnim słupie;
− ul. Korczaka i ul. Południowa (skrzyżowanie przy cukierni w Jasienicy);
− ul. Zakole w Chrzęsnem ( 2 słupy, 2 lampy);
− plac zabaw przy cmentarzu  w Tłuszczu (1 lampa);
− wieś Zienkiewiczów (1 lampa);
− ul. Grzybowa w m. Dzięcioły ( 1 lampa);
− na ul. Sieroszewskiego.

Wszystkie ww. wnioski zostały przegłosowane przez radnych Komisji Ładu,  
Porządku i Ochrony Środowiska i przyjęte jednogłośnie.

Ad 3.
Radny Wojtyra Adam podkreślił fakt, że należy zrobić wszystko, aby uzyskane 
przez Gminę pozwolenie na budowę na zaplecze sanitarne w Stryjkach.
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Pan Zajdenc poinformował, że aby uzyskane pozwolenie nie przedawniło się to 
można przeznaczyć środki, aby rozpocząć roboty ziemne i wtedy mamy 
rozpoczęte prace. Ewentualnie drugim rozwiązaniem, jeśli na chwilę obecną nie 
ma wystarczających środków finansowych to można rozpocząć prace 
geodezyjne, czyli zgłosić rozpoczęcie, lecz najpierw trzeba wybrać kierownika i 
inspektora, bo inaczej nie można zgłosić rozpoczęcia działań. Prace wstępne 
geodezyjne to koszt ok. 1 tys. zł. Natomiast druga ewentualność w tym 
momencie nie wiąże się z nakładami finansowymi, jednakże jak rozpocznie się 
budowę to te wybrane osoby mają nad nią nadzór. Na chwilę obecną należałoby 
podpisać umowę z kierownikiem budowy i inspektorem na pewną kwotę, którą 
uiszcza się po zakończeniu budowy.
Pan Zajdenc Mirosław odniósł się również do zgłoszonego na posiedzeniu 
wniosku przez radnego Wojtyrę dotyczącego naprawy przyszkolnej oczyszczalni 
ścieków. Poinformował, że powodem awarii oczyszczalni jest psująca się 
pompa. Jest to spowodowane tym, że do sedesów wrzucane są równe rzeczy i 
przedmioty, które powodują spalanie pompy. Były już 2 lub 3 interwencje w tej 
sprawie wykonawcy. Po przeprowadzonych ostatnich rozmowach 
profilaktycznie wykonawca ma wstawić przez pompą kratę, która ją 
zabezpieczy, będzie to wykonane w ramach gwarancji. Kierownik Wydziału 
Inwestycji stwierdził, że na terenie Gminy Tłuszcz są trzy przyszkolne 
oczyszczalnie ścieków w Postoliskach, Jasienicy i Stryjkach i tylko ta w 
Stryjkach jest awaryjna. Na początku mają ma zostać naprawiona.
Radny Wojtyra zapytał Pana Zajdenca jakie są dalsze losy budowy boiska w 
Stryjkach.
Pan Zajden poinformował, że będzie rozstrzygnięcie przetargu w wyniku 
którego zostanie wyłoniony wykonawca. W chwili obecnej czekamy na osobę, 
która będzie zajmowała się zamówieniami publicznymi w Urzędzie Miejskim.
Pan Tadeusz Groszek zapytał co się dzieje z projektem na wykonanie kanalizacji 
i wodociągu w Tłuszczu.
Pan Zajdenc poinformowała, że jest szansa na pozyskanie środków z dotacji.
Radny Malinowski zapytał również o ul. Zaściankową, czy przewidziane jest 
wykonanie wodociągu.
Pan Zajdenc odpowiedział, iż wszystko zależy od ustaleń i priorytetów. 
Radna Opłotna poprosiła o informacje na temat stołówki w szkole w Jasienicy.
Kierownik IRG poinformował, że czas na wykonanie przyłącza gazowego z 
dokumentacją projektową delikatnie się przedłużył, jednakże prezes firmy 
wykonującej tą dokumentację w ramach rekompensaty za opóźnienie zrobi na 
własny koszt przyłącze gazowe.
Radny Tadeusz Groszek zapytał na zakończenie o losy fundamentów przy 
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budowie hali sportowej przy Szkole Podstawowej w Tłuszczu.
Pan Zajdenc – Gmina posiada kosztorys inwestorki opiewający na ok. 200 tys. 
zł. Wykonawca tych fundamentów przedstawił propozycję, iż może wykonać 
rozbiórkę za mniejszą kwotę, ale jeśli Gmina Tłuszcz nie będzie rościła w 
stosunku do tego roszczeń finansowych wykonawcy. Jednakże decyzja została 
podjęta, iż zostanie ogłoszony przetarg na wyłonienie wykonawcy. Jednakże po 
ogłoszeniu okazało się, iż musi być on unieważniony i zostanie ponownie 
ogłoszony.
Przewodniczący Komisji przypomniał wszystkim obecnym o obowiązkowym i 
terminowym złożeniu oświadczeń majątkowych.
Przybliżył również treść wiadomości elektronicznej wystosowanej przez jedną z 
lokalnych gazet, która do przygotowywanego materiału prasowego zbiera 
informacje jak i kiedy są dostępni radni z poszczególnych gmin dla swoich 
wyborców i mieszkańców.
Radny Groszek stwierdził, iż skoro mieszkańcy wybrali te osoby na radnych to 
wiedzą w jaki sposób mogą się z nimi skontaktować. Dodatkowo w piśmie nie 
ma sprecyzowanego celu do jakiego te dane mają być wykorzystane.
Następne posiedzenie Komisja ustaliła na dzień 11 maja 2011r. o godz. 9.00.
Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji
Stefan Mikiciuk

*Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy

*Data utworzenia dokumentu: 26.4.2011r.

*Data publikacji:
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